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 Posiedzenie Komisji odbyło się w Szkole Podstawowej nr 1. Obecni na nim byli 

członkowie Komisji (według listy obecności) oraz Dyrekcja Szkoły Podstawowej nr1. Celem 

spotkania było zapoznanie się z bieżącym funkcjonowaniem placówki.  

 Pani Dyrektor Małgorzata Niedźwiedzka przedstawiła najważniejsze dane o szkole. 

Przypomniała, że 20 kwietnia szkoła obchodzić będzie swoje 150- lecie. Od  maja 2011 r. 

nauka odbywa się w nowym budynku. Budynek planowany jest na 1000 uczniów. 

Początkowo uczyło się w nim 450 uczniów. Obecnie szkoła liczy 587 uczniów. W oddziałach 

przedszkolnych jest 71 dzieci. W klasach 1-3 uczy się 229 dzieci ( w 10 oddziałach), w 

klasach 4-8 uczy się 287 uczniów ( w 12 oddziałach).  W placówce zatrudnionych jest 94 

pracowników, w tym 56 nauczycieli ( nie wszyscy mają pełne etaty). Nauczyciele mają dużo 

nadgodzin ze względu na dużą liczbę orzeczeń o potrzebie nauczania indywidualnego. 

Najbardziej obciążeni są nauczyciele języka polskiego, mogą oni mieć więcej niż 9 

nadgodzin. W SP 1 uczy się 36 dzieci ukraińskich. Mają one dodatkowe lekcje języka 

polskiego. Coraz częściej zdarzają się uczniowie ze spektrum autyzmu. Mają oni prawo do 

nauczyciela wspomagającego. W klasach 1-3 dwoje – troje dzieci to dzieci autystyczne. 

Nauczyciele niechętnie podejmują pracę na tym stanowisku.  

 Szkoła jest w dobrej sytuacji ze względu na to, że budynek jest nowy. Szkoła jest 

zadbana, wykonywane są niezbędne przeglądy. Uczniowie są pod opieką stomatologa, 

pielęgniarki, pedagoga. W szkole znajduje się sala światła i sala ciszy. Nauczyciele są dobrze 

wykształceni i odnawiają szkolenia. Zespół jest zgrany, ofiarny. Pojawiają się wciąż nowe 

problemy, obecnie – mutyzm. 

 Ze stołówki korzysta 365 dzieci. Obiady są dwudaniowe, są tanie, dlatego uczniowie 

licznie z nich korzystają. W świetlicy zatrudnionych jest 6 nauczycieli. Jest bardzo duże 

zapotrzebowanie na zajęcia świetlicowe. Aula szkolna bywa wypożyczana odpłatnie. 

Pozyskane środki wystarczają na bieżące potrzeby i środki czynności. 

Problemem szkoły są wysokie temperatury latem. Niezbędna jest klimatyzacja. Na 

dokumentację są już zapewnione środki. Jest też sponsor, który wspiera szkołę, może w 2025 

roku uda się sfinalizować projekt. Koszt to ok. 400 tys. zł. Sponsorzy, sojusznicy, rodzice są 

dobrodziejstwem szkoły.  

 Wynik dydaktyczny jest rosnący. Dobre wyniki są zwłaszcza w nauczaniu języka 

angielskiego. Problemem są niskie wyniki nauczania dzieci ukraińskich.  

 Zdarzają się uczniowie z problemami, z depresją, problemem alkoholowym w 

rodzinie, zdarzają się próby samobójcze. Wielką potrzebą jest rehabilitacja dla dzieci. 

Znaczącą pomocą jest opłacanie przez organ prowadzący zajęć na basenie. 

 Członkowie Komisji wyrazili uznanie dla pracy Dyrekcji i pozytywnie ocenili 

funkcjonowanie placówki. 
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